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My, mieszkancy Milanówka Osiedle Gospodarska, zwracamy sie z prosba
o rozpatrzenie kwestii utwardzanie i zagospodarowania naszej ulicy o pieknej nazwie
Przyszlosci.
W porze "Zlotej Polskiej Jesienni" wyrazamy swoje niezadowolenie stanem
nawierzchni drogi, z której dzien, jak co dzien jestesmy zmuszeni korzystac.
Uwzgledniajac, fakt zakonczenia prac gazowniczo - wodociagowo - kanalizacyjnych,
naszym zdaniem nadszedl czas na wizualizacje tej drogi i sprawienie, by ta czesc
miasta wreszcie zaczela harmonizowac z pozostalymi osiedlami Naszego Miasta.

Podmokla struktura terenu oraz prace wykonywane w 2008/2009 roku w zakresie
kanalizacji osiedla przyczynily sie do tego, iz z wiekszosci gospodarstw
przemieszczenie sie w porze deszczowej jest bardzo trudne i brudne.
W minionych latach, równanie drogi oplacane przez Miasto przynosilo chwilowe
korzysci, niestety obecnie, te czynnosci na niewiele sie zdaja. Naruszona struktura
nawierzchni jest tak chlonna i grzaska, iz po tluczniu nie pozostalo sladu, wobec
czego angazowanie ciezkiego sprzetu, w celu równania drogi juz nie przynosi efektu.

Zwracamy równiez uwage na fakt, iz wzdluz ulicy Lipowej, Sadowej itd. w ostatnim
piecioleciu powstalo dosc obszerne osiedle domków jednorodzinnych wobec czego
ulica Przyszlosci do niedawna mala "drózka lokalna" zamienila sie w przelotowa
droge.

Biorac pod uwage fakt, iz mieszkancy ulicy Przyszlosc wielokrotnie wykazali chec
wspólpracy z Wladzami Miasta, partycypowali w kosztach utwardzenia tluczniem
nawierzchni naszej drogi, wykupienia terenu pod sciezke laczaca ul. Podgórna
z ul. Podlesna, czy kosztów kanalizacji, prosimy o uwzalednienie tei inwestvcii
w planie robót 2010 roku.

--

I- Liczac na dobra wole Wladz Miasta w kwestii utwardzania i zagospodarowania
naszej ulicy, wyrazamy podziekowanie za zalatwienie naszego problemu,
który w skali Miasta jest niedostrzegalny, a dla nas jest w chwili obecnej priorytetem.

Z powazaniem

Mieszkancy Milanówka ul. Przyszlosci
Zalacznik:
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